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TENNISVERENIGING
NIEUW'VENNEP



voorwoord
Het doel van de redactie is om U in dit 
jubileumnummer een impressie te geven van 25 jaar 
Tennisvereniging Nieuw-Vennep.

We hebben ernaar gestreefd zoveel mogelijk mensen 
aan het woord te laten.

Dankzij het aanwezige schrijverstalent onder onze 
leden (zowel in het heden als het verleden) hopen we 
daarin geslaagd te zijn.

Een sfeerbeeld baseren op enkel feiten kent zijn 
beperkingen,

De onderwerpen belichten in grote lijnen het ontstaan 
en de ontwikkeling van de tennisvereniging.
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